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5393 Sayılı Bclcdiye Yasasınrn 2O.maddesi uyarınca MAYIS 2025 Olağan Meclis Toplantısı
02.05.2025 tarihinde tek oturum halinde toplanmıştır. 02.05.2025 tarihli Meclis Toplantısında tüm
Belediye Meclis Üyelerinin hazır bulundukları görülmüştür.

2025 MAYIS oLAĞAN MECLİSİ

BİROL ARSLAN: Evet, 2025 yılı mayıs ayı olağan meclis toplantımızı açıyorum. Nisan ayı olağan
meclis toplantısı tutanaklarımız, meclis kararlanmız kurumsal e-posta adreslerinize gönderildi.
Tutanaklarda maddi ya da herhangi bir hata var mı? Eğer yoksa tutanaklan okundu olarak kabul
edelim mi? Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir, teşekkür ederim. Evet, buyurun. Tabi
İbrahim Bey'e mikofonu verelim.

İsRAuİN{ YÜKSEL cÖr»nNİz: Başkanım bu meclis tutanaklarında kurum müdürlerinin bilgi
verdi olarak tutanaklara geçiliyor. Bu bilgi verdiden ziyade kurum müdiirlerinin bize vermiş olduğu
bilgiler, yanlış bilgi verdi imasında bulunmak istemiyorum ama bunu da tekar gözden geçirmek

istediğimde ya hafızamı zorluyorum ya da kaydı tekar izlemek istiyorum. Bunlann bilgi verildi yerine

tutanaklara geçmesini talep ediyorum.

BİROL ARSLAN: Şimdi yasa gereği bizim buradaki her yapmış olduğumuz konuşma açılıştan
kapanışa kadar tutanaklara giriyor ve yllarca bu meclis tutanaklan kabu| ediliyor. Ama bürokrat
arkadaşlann yapmış olduğu bilgilendirmeler, sunumlar sadece bilgi verdi diye geçer. Çiinkü onların
hiçbir söylediği kayıtlarımızda var ama bilgi verdi olaıak geçer. Bu konuda şeyin değişeceğini
düşiinmüyorum ama en doğru bilgiyi herhalde Yazı İşleri Müdüriimüz verir. Evet Mehmet Bey
buıurun. Bizim her konuşmamız futanaklara geçiyor lakin bürokatlann konuşmaları...

MEHMET BOYRACI: Bilgi veıdi.

BİROL ARSLAN: Şifahen mi söyledi resmi olarak yazımız vat mı?

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: O tutanaklardan İbrahim Bey'e verelim. İbrahim Bey'e mikofonu verelim. Peki
diğer belediyelerde de bu şekilde mi?

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.

İln CgİlU YÜKSEL CÖXOEUİZ: Bir araştırın eğer gerçekten biirokratlar geçmiyorsa, yasal olarak
zorunluluğu yoksaonasayfyanm. 
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MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.

İnnAlrİul yÜxsnl cÖxnnMz: Bir çahşma yapın bımunla ilgili. Geçiyorsa, geçmesi
gerekiyorsa. kayıt altına alıruyorsa bürokatlann verdiği her söylediği söziin de tutanaklara geçmesini
talep ediyorum.

BİROL ARSLAN: Ki,irşat Bey ekip zımba gibi maşallah.

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.

BiRoL ARSLAN: Peki, evet tutanakları okundu olarak kabul ettik, şimdi giindemimizi okumak üzere
Katip Üyemiz Sayın Duygu ÜNAL.

DUYGU Üi,ıır-: cirNosN,{:

l . 2024 Mali Yılı Gelir ve Gider Kesin Hesabırun görüşülmesi,

2. Belediyemiz Veteriner Işleri Müdürlüğü Görev, Yetki ve Çahşma Yönetmeliğinin görüşülmesi,

3. Çanakkale Belediyesi Sokak Halvanları Bakım ve Rehabilitasyon Merkezi Ortak Kullanım
Protokolü İçin İmza Yetkisi hususunun görüşülmesi,

4. Belediyemizin yeni yapacağı yatrım ve ödemelerin finansmanında kullanılmak amacı ile kedi
kullanılması hususunun görüşülmesi,

5. Mülkiyeti Belediyemize ait olan pafta Hl6Cl9A2A 506 ada 2 parselde bulunan emsale konu
toplam inşaat a|anı 2428,21m2 olan ticarethane alanı niteliğindeki taşınmazın ve pafta

Hl6Cl4D4C 550 ada 6 parselde bulunan toplam emsale konu inşaat aları 40l2)2m2 o|an

ticarethane alanı niteliğindeki taşınmazın satışlarının yapılabilmesi, kat karşılığı verilebilmesi.
gelir paylaşımı usulü değerlendiıilebilmesi ve/veya arsa payı üzerinden satışı için Belediye
Başkanrna ve Belediye Enciimenine yetki verilmesi hususunun görüşülmesi,

6. Belediyemiz Meclisinin 2025 yıl.ı Haziran ayında yapacağı toplantı tarihinin belirlenmesi
hususunun görüşülmesi,

7. Kapanış.

BİROL ARSLAN: Evet teşekkür ederim Duygu Hanım. Üç önergemiz var. Katip Üyemiz Davuı Bey
buyurun lütfen.

DA\UT YALÇIN: Önerge bir, Belediyemiz 08.04.2022 tadh ve 2022153 Sayılı Meclis Kararı ile
birlikte 28.06.2022 tarihinde Çevre, Şehircilik ve iklim Değişikliği Bakanlığı' nın E-22545609-
724.01 .02-4000643 Sayılı oluru ile Bulgaristan'ın Lofça Belediyesi ile Kardeş Şehir olmuştur.
Bulgaristan'ın Lofça Belediyesi ile ilişkilerimizin güçlenmesi, Avrupa Birliği kaynak-lı hibeler üzerine
birlikte projeler iiretmek, beldemizin gelişimine katkı srrnmak, karşılıkh kültürel ve sosyal ilişkileri
geliştirmek için Belediye Başkanrmız Sn. Birol ARSLAN ile birlikte Belediyemiz Meclis Üyelerinden
Sn. Abbas BOZKURT. Burçin SoYSAL. Cansu Hiiryaz ÖZTÜRK. Davut YALÇIN. Duygu ÜNaL.
Erkan Kürşat ERTÜRK, Hilal MERiÇ GÜR, Mufat TURGUTALP, orhan YILDIRIM, Recep
AYMAZ, Samet ÖZEL ve aileleri 01.07.202510|.09.2025 tarihleri arasında Belediyemizi temsilen

Lofça Belediyesi' ni ziyaret etmek istemektedir.

Bu itibarla Çevre ve Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığı Yerel Yönetimleı Genel
Müdiirlüğiiniin 202|/6 ve 202215 Sayılı Genelgeleri ve 17 Mayıs 2024 larih ve 32549 Sayılı Resmi
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Gazetede yayımlanan Tasamıf Tedbirleri Genelgesi kapsamında tiim harcamaların kendileri tarafından
karşılanmak kaydıyla yukanda adı geçen Meclis üyelerimiz ve ailelerine 01 .07 .2025101 .09.2025
taıihleri arasında yapacakları ziyaret için görev pasaportu çıkanlması hususunda;

Gerekli meclis karannın alınmasını arz ve teklif edeim.02.05.2025, Davut YALÇIN, meclis
üyesi.

BİROL ARSLAN: Evet değerli meclis üyesi arkadaşlanm önerge birin gündemimize alınmasını
oylarıruza sunuyorum, kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir, teşekkiir ederim. Önerge iki.

DAVUT YALÇIN: Önerge iki, Av. Namık ERGN'in 02.05.2025 tarih ve 163438 kayıt numarah

dilekçesine istinaden, Orijin Harita Plan İnş. Müş. Oto. Kir. Turz. İth. Tic. Ve San. Ltd. Şti. adına
kayıtlı; Çanakkale İli Merkez İlçesi, Kepez Beldesi, Cumhuriyet Mahallesinde bulunan 214 ada, 5

parsel numaralı taşmrıazın Kepez Belediyesinin 04.02.20l0 taih ve 20|0126 sayılı "Kaldırılan yeşil
alarun 2008 öncesi imar planındaki konumuna geri getirilmesi" konulu belediye meclis kararı ile
ifrazdan önceki parselin (ll90 nolu parsel) ttim yeşil alan terk zorunluluğu yiiklenmesi sebebi ile
taşmmazın yeşil alana bırakılan kısmının kamulaştırılması gerekirken kamulaştınlmaması neticesinde
tarafımızca Çanakkale l. Asliye Hukuk Mahkemesinin 2020/834 Esas sayılı dosyası kapsamında
açılan "kamulaştırmasız el atma nedeniyle tazminat davası" l8.0l .2024 tat'.h ve 2024131 sayılı karar
ile lehimize sonuçlanmış ve davamızın kabulü ile 4.487.295,00 TL kamulaştırma bedelinin yasal faizi
ile birlikte davah Kepez Belediye Başkanlığından tüsil edilerek tarafımıza ödenmesine karar
verilmiştir.

Mahkemenin hüküm verdiği miktar, karar tarihi olan 18.01.2024 tarihi itibariyle 4.48'7.295,00

TL kamulaştırma bedeli, 5.272,15 TL yargılama gideri ve 335.745,90 TL vekalet ücreti olmak üzere

toplam 4.828.313,05 TL iken,01.05.2025 tarih itibariyle Çanakkale İcra Dairesi 2024/129l l dosya
numaralı dosyadaki borç, yasal faizleri ile birlikte 7.298.138,35 TL'ye ulaşmış bulunmaktadır. Her
ödenmeyen giin için de bu miktar artmaya devam edecektir.

Sulh teklifimiz şu şekildedir;

l . 18.01.2024 taih ve 2024131 sayılı Çanakkale l. Asliye Hukuk Mahkemesinin karannda yer alan
4.487 .294,00 TL kamulaştırma bedelinin faizlerinden vazgeçmeyi kabul etmekteyiz.

2. Yargılama gideri olaıak hiikmedilen 5.272,|5 Tl'nin faizinden vazgeçmeyi kabul etmekteyiz.
3. Kamulaştırma bedeli ve yargılama gideri toplamı o|an 4.492.570,15 Tl'nin 742.570,|5 Tl'sinden

vazgeçmeyi ve kalan miktar olan 3.750.000,00 Tl'nin 11.07.2025, ||.08.2025 ve 11.09.2025

tarihlerinde olmak üzere 3 (üç) eşit taksitle taksit başına 1.250.000,00 TL (birmilyonikiyüzellibin)
olarak ödenmesini kabul etmekteyiz.

4. Belediyenin aleyhine söz konusu alacaklarla ilgili başlattığımız Çanakkale İcra Dairesindeki
20241129|1 sayıh icra takibimizden vazgeçmeyi kabul ve taahhüt etmekteyiz.

5. Mahkemece belirlenen 335.745,90 TL vekalet ücretinin yasal faizi ile birlikte bir defada
ödenmesini kabul etmekteyiz.

Yukaııda belirtilen konularla ilgili olarak 5393 sayılı Belediye Kanununun "Meclis'in görev ve
yetkileri" başlığını taşıyan l8. Maddesinin "h" bendinde "Vergi Kesim ve Harçlar dışında kalan ve
miktan BEŞBİN YTL'den fazla dava konusu olan beledive uvuşmazlıklarını sulh ile tasfiı,eve
kabul ve fcragate karar vcrmek" hüknrü gereğince gerekli meclis kararırun alınmasını; arz ve teklif
ederim. 02.05.2025, Birol ARSLAN, Belediye Başkanı

BİROL ARSLAN: Evet değerli meclis üyeleri önerge ikinin gündemimize alınmasını oylarınıza

ği ile kabul edilmiştir, önerge üç.
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DAVUT YALÇIN: Belediyemize verilen 02.05.2025 tarihli İrfan EMRE'ye ait dilekçe ile Çanakkale
Valiliğinin 21.1|.2024 tarih ve 89289 sayılı yardım toplama iznine istinaden l00.000,00 (yüzbin) TL
yardım yapılması ile ilgili gerekli meclis kararının alınmasını arz ve teklif ederim. 02.05.2025, Birol
ARSLAN, Belediye Başkanı.

BİROL ARSLAN: Değerli meclis üyeleri önerge üçün gündemimize alınmasrnı oylarınıza
srınuyorrım, kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştiı, teşekkiir ederim. Gtiırıdemimize geçiyorum.
giindemimizin birinci maddesi. 2024 MaJ,i Yılı Gelfu ve Gider Kesin Hesabının görüşülmesi. Buyurun
Özgiir Bey.

özcün KoYIJNCU: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Evet kesin hesap zaten kurumsal e-mail adreslerinize de gönderildi. Umanm
incelemişsinizdir. Buüurun.

ÖzcÜn xoyuNCU: Bilgi verdi.

BiRoL ARSLAN z 3 1.12.2024 itibariyle.

ÖzcÜn xoyuNCU: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Evet, teşekkür ederim. Değerli meclis üyeleri gelir-gider hesapları ile ilgili sorusu

olan arkadaşım, görüş beyan etmek isteyen arkadaşım? Buyurun.

İnnarrİlu YÜKSEL GÖKDENİZ: Başkanım öncelikle saygılar sunuyorum. Özgür Bey'e sormak

istediğim bizim bütçemizin sürdilrülebilirliği, devam eden bir sürdürülebilirliği var mı?

özctrn xowNCU: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Evet, ben cevaplayayım bu soruyu.

SAMET ÖzEL: Sizden dinleyelim.

BİROL ARSLAN: Bizden dinleyin, evet Samet sesini duyduk çok mutlu olduk. Değerli arkadaşlar

sürdiirülebilirlik Tiirkiye Cumhuriyeti ekonomisine bağlı. Eğer ekonomi, ülke ekonomisi iyi gidiyorsa

bizim de ekonomimiz herhalde iyi gider. Eğer biz carip carip kararlar alıp ülke ekonomisine kamuoyu
nezdinde, 1ıırtdışı finans kaynaklan iizerinde riskler yaratırsak bu sefer bundan doğal olarak
ekonomimiz etkileniyor. Ne oluyor? Döviz ytikseliyor, altın yükseliyor, bunun yanında faizler
yükseliyor. Doğal olarak da bu faturayı da vatandaş ödüyor. Şimdi ben bugün size bir belediye başkanı

olarak Kepez Belediyesinin bütçesinin silrdilrülebilirliğini nasıl hayır südiirülebilir diyebilirim? Yani
samimi söylememi istersen arkadaş iller bankası paylanndaki bizim yaşadığımız sorunlar eğer iller
bankası paylanmızı hak ettiğimiz bütçeleri alırsak bir sonın yaşıımaylz. Çünkü nihayetinde biz
gelirlerimizin önemli bir böltimü iller bankası gelirleri kabul edelim ve emlak gelirleri. Bakmayın siz
kamuolunda yazılan yazılua. Hani su ücretleri yiiksek, işte yiiksek su faturaları ödüyoruz diyenlere.

Bakın suüun maliyeti kaç liraydı İbrahim Bey? Siz Plan ve Bütçe Komisyonundaydınız. Bir ton su kaç

liraydı maliyeti bize?

İBRAHİM yÜKsEL cÖroBııİz: yirmi bir lira elli kuruş.

BİROL ARSLAN: Biz kaç liraya veriyoruz vatandaşımıza?

innerriıvı yüKsEL cÖ«ınxİz: on sekiz [ira.
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BİROL ARSLAN; On yedi liraya veriyoruz. Bakrn biz suda belediye olarak halkımızın faturalarına
destek sağlıyoruz. Doğu mu? Siz biliyorsunuz hesaplan. Bunun yanında aynı şekilde katı atıkta da,

katı atığın bize maliyeti nedir Ali Bey?

ALİ DALAKLI: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: İki yüz doksan üç lira hane başlna. Biz kaç lira alıyoruz vatandaşımızdan? Yüz elli
lira alıyoruz. Bunun siirdürülebilirliğini elbette bu konuda iyiyimdir. Ekonomistim demiyorum ama
size şunu söyleyebilidm, bugtin itibari ile Kepez Belediyesinin borç oranı birçok belediyeden çok çok
daha iyi bir noktadayız. Benim göreve geldiğimde Kepez Belediyesinin değerli kamuoyu otuz altı
milyon lira yıllık gelir bütçesi vardı. Bunun karşılığında da altmış üç milyon bir borcu devir almıştık.
Yani iki yıllık Kepez Belediyesinin geliri kadar bir borcu üstlenmiştik. Bugün nedir bizim gelirimiz?
Söyler misiniz Özgiiı Bey oradan.

özcün xowNCU: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Açın açın gelir sayfasını açın. Gerçekleşen gelir 2024 bütçemizi.

ÖzcÜn xoyuNCU: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Dört yüz yirmi milyon sekiz ytiz doksan bir bin lira gelirimiz var. İki yıllık gelir
dersek ne yapar bu? Sekiz yüz kırk milyon. Bugün Kepez Belediyesinin borcu yüz kırk milyon lira.
Ytiz kırk milyon lira civarında bir borcumuz vaı. Bugün eğer biz de o anlayışla, popülist politikalarla
siyaset yapmaya kalksaydık bugün belediyemizin borcu da sekiz yüz, dokuz yüz milyon civarında
olurdu. Gururla söylüyorum bugi.in Kepez Belediyesinin borcu yüz kırk beş milyon bandında
aıkadaşlar. Ve size şunu söyleyeyim; tam bir yıl önce Kepez Belediyesinin borcu elli milyon liraydı,
onu da söyleyeyim. Doğru mu Özgür Bey?

özcün KoYIJNCU: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Ben sık sık Özgür Bey ile bütün hesaplan çekiyoruz Samet kardeşim senin konun

çünkü ama kırk-elli milyon civarına kadar düşürmüştiik, hatta burada hahrlarsanız Kürşat Bey, bir
önceki meclis üyemiz Kiirşat Bey de hatırlar sık sık ben bwada kamuoyunu bilgilendirirdim.
Borcumuz şuralara düştii gururla, hatta pankart asardık hatırlarsanız. Ama son bir yılda ülke
ekonomisinde yaşanan bu sıkıntıh giinlerden sonra bizim hak ettiğimiz iller bankası, sadece biz değil
arkadaşlar tiim ülkedeki belediyeler şu anda zor durumda. Dolayısıyla bu konu ile ilgili daha detaylı
bilgiyi de ilerleyen dakikalarda veririm. Bizim eğer iller bankası gelirlerimiz hak ettiğimiz hak edişleri
alırsak hiçbir sorun yaşamayız İbrahim kardeşim. Bunu su konusundaki yaptığımız feragati hep

beraber toplanüda, değerli kamuoyu yani bize yirmi bir- yirmi iki lira maliyeti oları ton, bugün bir
kahvede bir bardak çay içiyoruz, kaç liraya içiyoruz Mehmet Ali Bey?

MEHMET ALİ IşIK: Bilgi veıdi.

BİROL ARSLAN: On lira. En küçücük bir köy kahvesinde bile bir bardak çay on lira arkadaşlar.
Bizim bir ton su ve bilmenizi isterim o bir ton sulu çıkartmak için neler çektiğimizi Nurdoğan Bey ile
bana, Şaban Bey'e sorun. Hakikaten çok büyük emeklerimiz var. Neden? Çünkü bizim ham sulanmız
maalesef biliyorsunuz yeraltı sularından. O suyu çıkartabilmek için iklim krizinden dolayı, yağmur ve

kar yağmamasından dolayı yeraltı sularındaki yeterli beslenememesinden kaynaklı o sulu çıkartmak
için ne büyük çaba harcıyoruz ki o kasım ayının hesabı İbrahim kardeşim. Çünkü enflasyon bugüne
geldiği zaman o yirmi bir lira da 1ııkarıya doğru çıktı. Ama bir on yedi liraya vatandaşımıza su
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veriyoruz. Bütçemizin siirdiirülebilir olması eğer iller bankasından hak ettiğimiz hakkedişimizi alırsak
sonın yaşamayacağımızı buradan temin edebilirim.

İlnlrrİlvr yÜrsEl GÖKDENİZı Başkanım ek bir soru daha yöneltebilir miyim?

BİROL ARSLAN: Lütfen buyurun.

innarriıvı yÜxsnr, cÖxınxİz: Başkanım geçen yıl iller bankasından gelen ödenek toplam iki
ytlz elli iki milyon lira iller bankasından Kepez Belediyesine para gelmiş.

BİRoL ARSLAN: Kaç lira?

İsRAHiM YÜKSEL GÖKDENİZ:ikıyızelli iki milyon lira.

BİROL ARSLAN: Açın Özgür Bey o hesabı açın ekrana.

İnn*rİU YÜKSEL CÖrOrNİZ: Belediye personeline yetmiş sekiz milyon liıa bir maaş ödemesi
yapılmış. Hizmet gruplarındaki çalışanlara...

BiRoL ARSLAN: Sigo(alar var daha.

İlnlrrİlll yÜxsEr, ÇÖr»BNİz: Çahşanlanmıza yiiz yetıniş bir milyon, toplam iki yüz kırk
dokuz milyon lira bir ödeme yapılmış. İller bankasından gelen para maaş ödemesine yetiyor.

BİROL AR§LAN: Tiimüyle maaşlara gitmiş, doğru.

ınnaHıı,ı yüksEl, cöx»nxız: Bu dört yiiz krk milyondan dört yiiz yirmi milyon da biz gelir
elde etmişiz. İller bankası ve bu ödenen paralan çıkardığmrz zamarıyiz doksan bir milyon lira gibi bir
rakam kalıyor. Bu yüz doksan bir milyon lira ile Kepez'e ne kadar hizmet eltiniz, yatnm yaptınız
bunu açrklar mısrnrz?

özcün xoyuNCU: Bilgi verdi.

İnnauİlvl YÜKSEL CÖr»rxİz: Özgür Bey bir şey daha sorabilir miyim? Ekleme yapmak

istiyorum. Bizim belediye bütçemizden sadece krrk üç milyon lira gibi bir yatmm yapılmş. Yiiz
doksan bir milyonun içerisinden sadece kırk üç milyon yapılmış. Diğerleri ile ilgili bir açıklama yapar

mısınız?

BİROL ARSLAN: Şimdi sevgili kardeşim sadece siz personel olarak düşünmeyin, bir işletmeyi
düşiiırıiin, kapıyı açtığı zaman sadece kira ile başlamıyor. Kira, stopaj, elektrik, su, çevre temizlik, çöp
vergisi, bağkuru, sigortası. Yani bizim de Kepez Belediyesini biı işletme olarak kabul et. Sadece bizim
personel maaşıyla yürümüyoruz. Yol yapıyoruz, altyapı yapıyoruz, içme suyuna yatırım yapıyoruz,
yeni kululaı aç|yon)z, ihaleler yapıyoruz, taşıt ihalesi yapıyoruz. Bunun yanında doğrudan teminde
aldığımız birçok ürün var bunlann içinde. Bir bakıyorsun içme sulnınun bir kuüunun motoru yanmış
ve hızlıca o motoru gidip hızhca satın alıp gelip değiştiriyorsun. Aksi takdirde hemen su seviyelerin
düşüyor. Yani sen burasını büyfü bir fabrika gibi düşün yani şimdi dört yiiz personeli olan bir
işletmeyi konuşuyoruz. Yani ne hizmet yaptık vallahi yaptığımız hizmetleri herhalde görmelisin. Ve
size şunu söyleyeyim; tabi 2024'nı nisan ayından itibaren iller bankası paylannda ciddi düşüşler
yaşandı. Dolayısıyla gelen paylaıdan ucu ucuna maaşlan yatınyoruz. Ekonomi de ki tabi bu
ekonomideki sıkıntılardan kaynakh. Ucu ucuna maaşlan yatı yoruz, bazen sigortalarda, vergilerde
gecikme yaşryonız ve planladığımız yatınmlan da ötelemek durumunda kalryoruz. Paramrz varsa

bunlan yapabiliiz. Paramız yoksa, bakın 2024'ijn ocak ayında yani gelen iller bankası paylarını
paylaşayım sizlerle, yirmi iki milyon beş yiiz, yirmi üç milyon civannda bir para aldık. O günkü
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koşullarda da bizim maaşlarımız yaklaşık, maaş artı sigorta artı vergilerimiz on yedi, on sekiz milyon
lira civanndaydı. Kalan beş milyon ile de sokağa yatınm yapıyorduk. Bu böyleydi. Ama maalesef
2024'teki iller bankası paylanndaki düşüşten kaynaklı bugün yani bizim şu anda maaş giderimiz yirmi
dört mİ|yon. Maaş artı sigorta artı vergi yirmi dört milyon lira. Yani yaklaşık otuz, otuz beş milyon
civannda bir iller bankası payı gelmesi gerekirken ama gelen para maalesef.

İnn lrrİVl YÜKSEL CÖXnnMZ: Başkanrrn biz belediyeyi iller bankasından gelen para ile mi
yiineteceğiz?

BlRoL ARSLAN: Ne yapaym yani?

İnnlrlİlVl YÜKSEL CÖronuİz: Bu emlak vergileri, su tahsilatlanndan gelenler, diğer
gelirlerimiz.

BİROL ARSLAN: Nereden bulacağım o zaman?

İnUrlİll YÜKSEL CÖronXİZ: İller bankası olarak lanse ediyorsunuz. Bütiin gelirlerimizi,
hepsini dışanda tutuyorsunuz.

BİRoL ARSLAN: Gelirin yok ki zaten. Gelirin olsaydı zaten bugiin daha büyük yatınmlann altına
imza atabilirdim.

İnnlHİll YÜKSEL cÖxonxİz: Nasıl yok başkanım iki yıiz elli iki milyon iller bankası, diğer
gelen para.

BİROL ARSLAN: Canım kardeşim buradan su ücreti toplamıyor musun? Emlak vergisi, bir emlak
döneminde, 2024 yılmda ne kadar emlak geliri olmuş Özgiir Bey?

özcÜn KoYUNCU: Bilgi verdi.

BİROL ARSLANı Yirmi dört milyon lira emlak geliri toplamışız 2024 yı|ında. Bunun yanında su

gelirin ne kadar olmuş Özgiir Bey?

özcün KoyUNCU: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Kira gelirlerimiz ne kadarmış Özgtır Bey?

ÖzcÜn KoyLJNCU: Bilgi verdi.

İnn lrlİlvl YÜrSrl, GÖKDENİZ: Toplanan parayı yani yatınm olarak, altyapı olarak neden

değerlendirmiyoruz? Sadece iller bankasına atıf yapıyoruz.

özcün «owNCU: Bilgi verdi.

MURAT TURGUTALPı Başkarum kısa bir şey soracağlm ama iller bankasındaki kesintilerden
kastınız ne? yani bu iller bankası sizin göndermesi gereken şöyle, sorumu bitireyim başkanım, şimdi
iller bankası gelen işte SSK'yı mı kesiyor ya da ÇAKAB'a ödenmesi rakamlan kesip mi ödüyor yoksa
gerçek anlamda ödemeyi mi kısmış?

BİRoL ARSLAN: Hayır, onlar zaten bizim borcumuz. Kesse de zaten bizim borcumuz, onlara itiraz
etmiyoruz. Bak canım kardeşim, bizim normalde bugün aylık otuz beş milyon civannda bir iller
bankası gelirleri elde etmemiz lazım. Buna karşılık da yirmi dört milyon lira civannda maaş vaı.
Kalarııyla da sokağa hizmet edebilmeliyiz. Ama bakın canım kardeşim geçen ay Çanakkale
Belediyesinin-i/ lyon maaş gideri var ama bunun karşılığ
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belediyeler böyle. Mesela geçen ayki kesintimiz ytlzde yirmi altıydı arkadaşlar. Yüzde yirmi altı iller
bankasından kesinti olduğu zaman doğal olarak senin de bütçene sıkışıyor. Buyurun Kürşat Bey.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Sayın Başkan, meclis üyeleri, şimdi öncelikle şunu söylemek
istiyorum; yirmi bir liralık su tahsilatı yapıyoruz yani on sekiz, maliyeti yirmi bir diyorsunuz.

BİROL ARSLAN: Zarar ediyorsun kardeşim sudan, sübvanse ediyorsun kalaruru.

ERKAN KÜRŞAT ERTIİRK: Yani şöyle söyleyeyim eğer arıtıldığı takdirde maliyet yfüsek olabilir
fakat şu an arıtılmış su Kepez'e vermiyoruz.

BiRoL ARSLAN: Antıyoruz, öyle değil, öyle değil. Senin bildiğin gibi değil. o kadar haksızlık
etme.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRKı Çamurlu su akryor çeşmelerinden. Bunlar her giin bize geliyor. Sosyal
medyadan.

BİROL ARSLAN: Bak bunu şiddetle kınıyorum.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Bir bitireyim başkanım.

BİROL ARSLAN: Bak şiddetle krnıyorum bunu, çamurlu su akmıyor kardeşim. Bak haksızhk
ediyorsun, hak yiyorsun. Bu da bir lursızlık. Hrsızlık yapıyorsrın sen şu anda.

ERKAI{ KÜRŞAT ERTÜRK: Kepez'in halkyla oturup birebir görüşüyor musunuz? Kepez'de
yaşayan vatandaşlanmrz, hemşerilerimiz ile. Yani bu sadece birkaç kişi ile...

BİROL ARSLAN: Yok ben Paris'te yaşıyorum, Kıbns'ta yaşıyorum.

ERKAN rÜnŞAr ERTÜRK: Ben söylemlerinizden bunu anlıyorum. Ben ama onu anhyorum.
Kepez'de görüştüğiimüz bütiin vatandaşlanmız duş bile alamıyoılaı. Yani su kokuyor, çok kötü bir su
akryor çeşmelerden. Biz bunu sürekli dile getiriyoruz. Bu sorunu çözelim diyoruz.

BİROL ARSLAN: Peki, gel kardeşim 2021 yılından itibaren ben Devlet Su İşleri'nden su istiyorum.
Vermiyorsun sulu bana. vermiyorsun.

ERKAI\a KÜRŞAT ERTÜRK: Başkanım birlikte gittik bahn ne diyorlar? İçme suyunun kullanım
hakkı Çanakkale Belediyesinin. Çanakkale Belediyesi ile protokol yaparak...

BİROL ARSLAN: Bak canım kardeşim Devlet Su İşleri Çanakkale Belediyesi'ne...

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRKı Başkanım böyle anlaşılmaz. Ne siz anlaşılırsıruz ne ben. Kesmeyin
anlaşılalım madem. Yani biz ne diyoruz? Çanakkale Belediye Başkanı da söyledi, bütiin herkesin
temiz içme suluna ulaşma hakkr olduğunu söyledi. Kepez'de biliyorsunuz bir iş yerleri var İzmir
asfaltı iizerinde, isim vermeyelim, onlar Çanakkale Belediyesinden yaptığınız protokol karşılığında
temiz suyu alıyorlar. Aynı protokolü genişletelim, bütün Kepezli hemşerilerimiz Çanakkale
Belediyesinin antma tesisinden gelen temiz suya kavuşsunlar. Çok zor değit. İki CHP'li belediyenin
halkçı bir tutum göstererek bir protokol imzalaması ve bu sorunu çözmesi çok zor değil. Neden

çözülmüyor bunu soralım. İkincisi su sorusu zaten çok büyiik bir konu, iller bankası diyorsunuz. İller
bankasından gelen pay düştiiğü için diyorsunuz. Bu söylem doğru bir söylem değil. Biz hep
vatandaşlarımıza doğru bilgi iletmeye çahştık bugüne kadar. Şöyle söyleyeyim; iller bankası sizin
SGK borcunuzu, diğer borçlarınızı kesip yolluyor. Yani payı düşmedi. Gelen pay aynı fakat
borçlarınızı keserek yolluyor. Sizinle yapmış olduğumuz birebir bir konuş
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yanımudaydı, şu söylemde bulundunuz; CHP'li belediyelere kesiliyor Ak Partili belediyelerden
kesilmiyor. Hatta bir belediyenin de ismini verdiniz. Havada kalmasın diye ben o belediye ile
görüştiim. O belediye, ismini vermeyeceğim yine vermeyelim, hak ettiği, almasr gereken rakam bir
milyon iki yüz elli bin lira iken geçen ay yedi yiiz elli bin lira almış, Yani yüzde kırkhk bir kesime
uğramış. Ama bu kesinti iller bankasınrn yapmış olduğu bir düşürme değil o belediyenin sigorta
borçlarırun tahsilatını yapıp kalan miktarı yatlnyor. Yani burada paydanın düşmesi söz konusu değil
yine belediyenin borcu ödeniyor. Bu tabloda göstermiş olduğunuz, ödedim dediğiniz paralann bir
kısmı da iller bankası tarafından ödeniyor. Bunu doğru bilgi olarak aktaralım vatandaşımıza. Yani iller
bankasından gelen pay düştü, biz o parayı alamıyoruz o yi-izden hizmet edemiyoruz demeyelim. Yine
Kepez Belediyesi'nin borcu ödeniyor. Yani para bir şekilde dolaylı olarak Kepez Belediyesinin cebine
giriyor.

NEJDET UÇAR: Senin deprem, hiikümet deprem için topladığı vergileri nereye harcadı?

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Abi şimdi onun cevabı, hep aynı şeyi yapıyorsun, onun cevabını ben
bilemem.

NEJDET UÇAR: Oranolı soru yapıyorsun ben de soruyonım sana devlet deprem için topladığı
vergileri nereye harcadı? Çıkın açıklayın bunu, devlet açıklasrn.

ERKAI{ KÜRŞAT ERTÜRK: Yani şimdi şöyle ben burada Kepez Belediyesi ile ilgili konuşuyorum.
Kepez Belediyesi ile ilgili konuşacak bir şeyin varsa konuş.

NEJDET UÇARı Başkanım konuşmak istiyorum. Öncelik|e İbrahim Bey'den başlıyorum. İbrahim
Bey, merhabalar. Devlet külttiriinden gelen bir kişisiniz. Yani burada biirokratın konuşfuğu şeyin
kanuni mi değil mi, bürokat buraya çıkar bilgi veriı. Tamam mı? Kanun, yasa ne ise o okrınur. Bunun
beyaz mı olacak yeşil mi olacak krrmızr mı olacak biz taruşırız, bunlar şeye geçer. Ben beyazakırmızı
derim, siyaset yapıyoruz. Sen kırmızıya al dersin şey oluı. Yani bürokrain konuştuğu şey yasa, tüzük,
kanun ne derse odur, onu okur geçer. Şimdi gelelim siirdtirülebilirliğe. Devlet şu anda şeyi
sürdürebiliyor mu, Tiirkiye Cumhuriyeti'ni yönetmeyi sürdürebiliyor mu? yani her şey denk mi?

İBRAHİNü yÜKsEL GÖKDENİZı Biz şıı anda konulıı dağıtmayalım.

NEJDET UÇAR: Bir saniye şimdi ben seni din-ledim sen de beni dinle. Aldığın maaştan hoşnut
musun? Emeklisin, aldığın maaş rahat mı?

İSRAHİIU YÜK§EL GÖKDENİZ: Konulu dağıtmayalım. Biz belediye bütçesini konuşuyoruz.

BiRoL ARSLAN: Şimdi öyle ben oynamıyorum, küstüm yok ibrahim Bey. olur mu öyle şey,

NEJDET UÇAR: Kepez Belediyesi bir kamu kuruluşudur. Tamam mı, siirdiirür. Devletin şeyi neyse,

devlet sürdürebiliyorsa Tiirkiye Cumhuriyeti ekonomisini Kepez Belediyesi de sürdürüı Ezine de

sürdiirür Çanakkale de, herkes siirdürür. Şimdi başka değindi, Kürşat Bey de şey yapıyor oradan iller
bankası şeyine şimdi en son iller bankası ödeneğimiz ne kadardı müdürüm?

özcün xoyuNCU: Bilgi verdi.

İnnqfiiüV YÜKSEL cÖx»nNiz: iki ytız elli iki milyon.

BİROL ARSLAN: Yani buradan bir şey çıkmaz ya, Samet yani buradan bir şey çıkmaz yani. Bu
bütçeden size bir şey çıkmaz kaıdeşim. Yani vakit kaybı, polemik yaratıyorsunuz.

ı{EJDET UÇAR: Iki, rr::r
.\dJ
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İsRAHİlu yÜrsnı, cÖrnnMZ: Sen biliyor musun, ben biliyorum.

NEJDET UÇAR: Otuz beş bin.

BİRoL ARSLAN: otuz yedi bin.

NEJDET UÇARı Biz kaç kişiye hizmet ediyoruz burada?

İnnarrİlVl YÜXSrl GÖKDENİZ: Başkanım tasdik ediyor bak. Sen rakamı bile doğu bilmiyorsun.

NEJDET UÇARı Ya ben otuz beş bin civan diyorum. Bunun küsuıatı vardır. Kaç kişiye hizmet
verİyorum ben burada? En az yetmiş bin kişiye. Sen Çanakkale Devlet Hastanesinin günlük su

sarfiyatını biliyor musun? Ölçtilürdiin mü? Müalefet yapıyorsrınrız. Yüzlerce evin, bak yüzlerce evin,
yüz hanenin harcadığı sul.rı harcıyor. Baraj suyunu, şeyini biz yapıyoruz baraj suyunu buıaya
getirebilmek için. Kim istemez Kepez'e su getirmek, baraj sulumu getirmeyi?

İnn*rİll YÜKSEL cÖx»Bxİz: Nejdet Bey konuyıı dağıtıyorsunuz.

BİROL ARSLAN: Bitirsin.

NEJDET UÇARı Bunu otuz beş bin nüfustarı yapıyor. Benim burada yetmiş bin kişiye hizmet
verdiğimi devlet haberi yok. Vekillerimiz, başkan yardımcrlanmız, grup başkanlığı yapan

milletvekillerimiz var burada Bülent TURAN gibi. Bilmiyor mu Kepez'in su sorununun şey olduğunu?
Kim istemez ki Kepez'e baraj sulunu getirmek?

İnnarriıu yÜxsnr- cÖx»rırİz: Konumuza dönebilir miyiz?

MURAT TURGUTALP: Bülent TURAN başkanrmua gereken cevabı verdi.

BİROL ARSLAN: Ne verdi hadi al mikrofonu eline söyle.

MURAT TURGUTALP: Bülent Bey şöyle bir cümle kullandı; Çanakkale Belediyesi ile aranrzdaki
protokolü yaparsıııuz geri kalan durumla alakalı da tekardan görüşelim. Cevabrnr başkanımrz versin.
Başkan barajdan almak için talepte bulundu, başkan cevabıru versin, hepimiz oradaydık.

EDA YILDIRIMı Evet, demedi öyle bir şey.

MURAT TURGUTALP: Bir dakika başkanım Bülent Bey size ne dedi? Siz açıklalın. Tamam biz
yalan söylüyoruz ya başkanım cevap versin o zaman.

BİROL ARsLAl[: Bir dakika arkadaşlar Kiirşat Bey bunu sık sık hatalı olarak kullaruyor ve

kamuoyunu yanlış yönlendiriyor.

MURAT TURGUTALP: Başkanım şunun cevabını alabilir miyim Bülent TURAN ne söyledi? Şunun
cevabmr verin ondan sonra Kiirşat Bey'in konusuna gelelim. Arkadaşlar yalaı söylediğimi belirtiyorlar
ya. Siz Bülent Bey ne dedi onu söyleyin bana.

BİROL ARSLAN: Yüu ne dedi

MURAT TURGUTALP: Tamam siz söyleyin. Doğrusunu siz biliyorsunuz ya.

BİROL ARSLAN: Ne dedi biliyor musun? Ben size randevu alayım Devlet Su İşleri Bölge
Müdiiründen gidin dedi. Randevu aldı. gidin dedi, beraber gittik. Siz var mıydınrz görüşmede?

MURAT TUR P: Ben de vardım.

]
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BiRoL ARSLAN: İbrahim Bey de vardı, Kİirşat Bey de vaıdı. Devlet Su İşleri Bölge Müdtirü ne

dedi?

MURAT TIJRGUTALPı Devlet Su İşleri Bölge Müdi.iril diyor ki; su Çanakkale Belediyesine tüsisli.

BİRoL ARSLAN: Hayır. Öyle demedi.

MURAT TURGUTALP: Başkanım siz ham su almak için başvuruda bulunuyorsunuz.

BİROL ARSLAN: Bak bu tamamen yanlış, tam buradaki yanlışı diizeltmek için.

MURAT TURUTALP: Buradaki yanlış ne biliyor musıınuz siz ham su istiyorsunuz Bülent TURAN
dedi ki; Çanakkale'de zaten büyiik bir antma tesisi vaı. Antılmış su alın dedi.

BİROL ARSLAN: Bakın arkadaşlar Bülent Bey'in adını da burada çok fazla kullanıp da O'nu da

polemiklerin içine almak, bu çok doğru ve şık değil.

MURAT TURGUTALP: Polemiğin içine çektiğimizden değil de arkadaşlar daha dinlemeden yalan

söylediğimizi belirtiyorlar ya.

NEJDET UÇAR: Ben Bülent TURAN'ın adıru kötii söylemedim ki. Ben dedim ki; grup başkanlığı
yapmış, bakan yardımcılığı yaparı, Çanakkale'mize has bir şeyimiz var dedik. Biz diyoruz ki bak

başkanımdan ben şu anda şey alıyorum gelin hep beraber grup başkan vekili benim Cumhuriyet Halk
Partisinin. Hep beraber grup kuralrm gidelim Bülent TURAN'a anlatalım. Biliyor zaten Kepez'in
durumunu. Burada siyaset yok.

BİROL ARSLAN: Arkadaşlar birbirinizi l«rmayın arkadaşlar. Konuya dönelim.

I{EJDET UÇAR: Ben Bülent TURAN ile ilgili kötil konuşmuyorum burada.

MURAT TURGUTALP: Herhangi bir kırma yok. Bülent TURAN'ın Çanakkale'ye yaptığı

yardımlan herkes biliyor.

NEJDET UÇAR: Bülent TURAN gibi Çanakkale'nin yetiştirdiği bir evlat bakan yardımcısı, yetki

sahibi diyorum. Hep beraber gidelim diyorum şey yapalım.

BİROL ARSLAN: Peki kurumsal kimliğimize şu anda...

MURAT TURGUTALP: Başkanm Bülent TURAN'ın Çanakkale'ye...

BİROL ARSLAN: Murat Bey, Murat Bey bakrn şu andaki bu tablo Kepez Belediyesine yakışmıyor.

Arkadaşlar lütfen kurumsal kimliğimize yakışır şekilde hareket etmeye davet ediyorum. Lütfen

ciimlelerinizi doğru seçin. Bulıırun.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Saym Başkan, meclis üyeleri, şimdi su konusu yine açıldı.

BiRoL ARSLAN: Bakın bütçede kalahm.

ERKAN rÜnŞar ERTIİRK: Şöyle; Kürşat Bey yanlış yönlendiriyor dediniz diye...

BiRoL ARSLAN: Bir dakika şöyle yapalım bak, konulan geçelim, meclisimizi kapatalım ondan

sonra büttin tartışmalanmızı, hızlı lızlı geçelim giindem maddelerimizi ondan sonra" kapattıktarı sonra

gerekli. Çünkü bu gerçekten lediyesinin kurumsal kimliğine yakışmıyor. Kamuolıı nezdinde
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bakın arkadaşlar, Murat Bey ben konuşurken lütfen, Mıırat Bey ben konuşurken araya girme.

Mikofonu vermem bak ona göre.

MURAT TURGUTALP: Mikrofonu vermeyebilirsin ama arkadaşlar daha dinlemeden...

BİROL ARSLAN: Tamam, meclisi kapattıktan sonraki konuşmamızda alırsın eline konuşursun ve

cevabmı verirsin. Ben konuşurken lütfen araya girme. Evet, bütçede kalalırn. Bütçe ile ilgili varsa

sorunuz alalım. Konulan bitirdikten sonra tiim su ve diğer konularla ilgili konuşmalanmızı yapanz.

Buyurun.

İnnırriıı yÜxsrı, GÖKDENİZ: Başkanım bütçe ile ilgili suyu zaIarlna verdik diye, onda

mutabakat yapmıştık. Kamuolıı diğer harçlarımızı da dengeleyerek onun sudan alacağımız...

BİROL ARSLAN: İbrahim bununla bunun ne alakası var şimdi göziinü seveyim, ne alakası var? Hadi
buyur devam et.

İınerrfur yÜKsEL GÖKDENİZ: Bu konu açıldı diye söyledim. Yani şimdi bir cevap hakkı
doğuyor. Konu dağıhyor. Bütçe konulannda kalahm. Genel siyasetten ziyade...

BİROL ARSLAN: Şimdi bitirelim gündemimizi hızlıca, önergelerimizi, kapatalım. Ondan sonra

gerekli değerlendirmeleri yapahm. Evet başka sorusu olan var mı bütçe ile ilgili? Evet, oylamaya
geçiyorum. Gi.indemimizin birinci maddesi,2024 Ma|i Yılı Gelir ve Gider Kesin Hesabını kabul

edenler? Sayalım lütfen. On bir kabul. Reddedenler? Giindemimizin birinci maddesi oy çokluğu ile
kabul edilmiştir, teşekkiir ederim. Gündemimizin ikinci maddesi, Belediyemiz Veteriner İşleri

Müdiirlüğü Görev, Yetki ve Çahşma Yönetmeliğinin görüşülmesi.

NİHAN YLLMAZ| Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Evet biliyorsunuz ocak ayı itibari ile Veteriner İşleri Müdürlüğümüzü kurduk.

Veteriner işleri daha önceden Temizlik İşleri Müdürlüğü bünyesindeydi. Çalışma yönetmeliklerinde

Temizlik İşleri Müdilıılüğiindeydi. Şimdi Temizlik İşlerini geçen ay hatırlarsanız Veteriner İşlerinin
görev ve sorumluluklarını çıkartıık. şimdi Veteriner İşleri Müdürlüğümilz iin görev ve çalışma
yönetmeliğini görüşmek iızere biz bunu Çalışma Komisyonumuz-a havale edeceğiz. Var mı sorumlız

aıkadaşlar? O halde oylamaya geçiyorum. Gündemimizin ikinci maddesi, Veteriner İşleri

Müdiirlüğiimtiz görev, yetki ve çalışma yönetmeliğinin görüşülmek üzere Çalışma Komisyonuna

havalesini kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir, teşekkür ederim. Gündemimizin üçüncü

maddesi, Çanakkale Belediyesi Sokak Halwanları Bakım ve Rehabilitasyon Merkezi Ortak Kullanım
Protokolü İçin İmza Yetkisi hususunun görüşülmesi.

NiHAN YILMAZ: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Evet biliyorsunuz her yıl yıllık bunu yapıyoruz. Yaklaşık beş yıldır Çanakkale
Belediyesinin hayvan bannağını yani sokak halruanlannı, bir veterinerlik birimi kurduk benim

dönemimde. Bir veterinerimiz var, bir veteriner teknikerimiz var ve yanında çahşma arkadaşları var.

Hem CİMER şikayetlerini hem resmi yazışmalan bu birim yaplyor. Sokaktaki canlarımızı, bazen araç

çarpıyor, kaza oluyor. Bazen sokaktaki hayvanları alıyoruz, kısırlaştırıyoruz, aşılarını yapıyoruz,

kulaklanna küpelerini takıp yine doğal ortamlanna onlan bırakıyorduk. Ama bizim böyle bir
bannağrmız yoktu. Bu konu ile ilgili de şimdi Veteriner İşleri Müdür Vekilimiz Nihan Hanım gerekli

çalışmalan yapıyor. Orman Bölge Müdürlüğilmiizden yer tahsisi için ve bu noktadaki bazı hibeler var,

o hibelerden yararlanmak için kedisini talimatlandırdım. Şu anda resmi yazışmalarımız yapılıyor. Ve
bu süreçte biz de inşallah kendi barınağımızı yaparsak kendi bannağımıza geçeceğiz ama bu süreçte

)
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daha önce olduğu gibi bu yıl da yine Çanakkale Belediyesinin hayvan bannağını kullanacağız. Ben
buradan Çanakkale Belediyesi'ne, Saym Başkanımıza ve meclis üyelerine, bizlere bu noktada destek
olduklan için de aynca teşekkiir ediyorum. Sorusu olan varsa cevaplamaya hazınm. Buyurun
arkadaşlar.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Sayın Başkan, meclis üyeleri, şimdi bu konuyla ilgili Kepez'de
birçok sokak halvanımız var sokakta yaşayan. Ve bu hayvanlara dediğiniz gibi araç çarpabiliyor,
hayvanlar birbirlerine zarar verebiliyor, insanlar onlara zarar verebiliyor, onlar insanlara zarar
verebiliyor. Bu sorun Kepez'de büyfü bir sorun halinde. Geçen sene yine bu maddeyi oylarken Murat
arkadaşım Orman Bölge Müdürlüğiinden yer ahnabilir ve doğal yaşam alanı kurulabilir sokak
hayvanlan ile ilgili demişti. Bu çalışmaya biraz geç kalmışız. Bir yıl geçmiş daha yeni
başlayabiliyoruz bu yazışmalara. Ben size bilgiyi vereyim, Kepez Belediyesi olarak biz bu ormandan
yer alamıyoruz. Öncelikle onu öğrenin ondan soma devam edin. Doğru bilgiyi yine biz ulaştıralım
size. Bu çıkan yasa il ve ilçe belediyeleri için geçerli. Belde belediyelerinin böyle bir hakkı yok.
Burada yine maalesef Çanakkale Belediyesi ile şu an nasıl kullanıyorsak Çanakkale Belediyesi ile bir
el ele tutuşup bu tarz bir girişime girerek orman alanı içerisinde, hayvanlanmrzın rahat yaşayabileceği,
kendi doğal ortamlarında yaşayabileceği, bakımlarının yapılabileceği, bu bizim proje kitapçıklaıımızda
da vardı. lki dönemde de aynı projeyi kullanmıştık. Çiinkü gerçekten ihtiyaç olan bir konu. Bu konuda
yine biz elimizden geleni yapacağımıan da sözi.inü veriyoruz. Ama bu girişimlerin artık bir an önce
hızlı bir şekilde çözülmesi gerekiyor. Hayvanlar birbirine zaıar verdiği gibi evcil hayvanını Kepez
sahilde dolaştıran insanlal ellerinde sopalarla geziyorlar. Çünkü sokak halvanlan o evcil hayvanlara
da saldırabiliyorlar. Hoş bir göriintii olmuyor.

BİROL ARSLAN: Peki bana şu karıunu bir anlatır mısın engin bilgilerinden faydalanalım sizin.

ERKAN KÜRŞAT ERTtİRK: Bul,ıırun başkanım anlayamadım.

BİROL ARSLAN: Şu kanunu, sokak hayvanlan kanununu bir anlatır mısın da engin bilgilerinden biz
de nasiplenelim.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Orman ile ilgili kanun hakkında bilgi veriyorum.

BİROL ARSLAN: Hayır ormanla ilgili değil, sokak hayvanları. Hani elinde sopalı geziyormuş ya onu
bir anlatır mısın? Sokak hayvanlan ile ilgili kanunu bir anlatır mısın? Biliyor musun kanunu?

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Biliyorum başkanım.

BİRoL ARSLAN: Buyur anlat da öğrenelim biz de.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Biliyorum da şimdi konuyu dağıtmayalım

BiRoL ARSLANı Yok, anlat. Bize öyle akıl vermek işin kolay tarafı

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Şimdi şöyle; akıl veriyorum. Önce siz bir o kanunu...

BİROL ARSLANı Haddine değil, senin akıl vermek haddine değil.

ERKAN KÜRŞAT ERTtİRK: Vereceğim tabi. Neden haddime değil? Kepez halkr bana burada sizin
yanlış yaptığınızın doğrusunu söylemek için bu yetkiyi verdi. Bu benim hakkım. Seçilmiş meclis üyesi
olaıak benim hakkım. Akh tutup futmamak sizin bileceğiniz.

BİROL ARSLAN: Akıl
Lütfen buyur. :"*"^

Sadece bilgi paylaşırsın. Akrl vermek senin haddine değil.
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ERKAN XÜŞlr ERlÜRr: Bilgi vermek, akıl vermektir. Bilgilenmek akıllanmaktır. Siz o bilgiyi
alıp akıllanacaksınız.

HİLAL MERİÇ GÜR: Başkanrm bir dakika.

BİROL ARSLAN: Bırakın, konuşsun bırakın.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRX: Kepez Belediyesi bu konuda herhangi bir adım atmadı bugüne kadar
ve sokak hayvanlanmız gerçekten ciddi sıkıntı durumunda. Biz bu konu ile ilgili bir şeyler yaptık mı?
Yaptık. Ne yapt*? İl Özel İdare'si olarak Orman Bölge Müdürlüğü ile hem Çanakkale hem de

Kepez'deki halvanlaıı en azından rehabilitasyonu yapılması için Saraycık iizerinde bir alanda, yetmiş
iki döntlmlilk bir alanda inşaatı başlandı ve bu çalışma şu an devam ediyor. Sizin yapmadığınız işi yine
İçişleri Bakan Yardımcımız Bülent TURAN bunun düğmesine bastı.

BİROL ARSLAN: Çok teşekkiir ederiz. Bizim Bülent TURAN ile bir meselemiz yok ki kardeşim.

Yağcılık yapmayı bırak, tribiine oynamayı bırak.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Biz tribüne oynamıyoılız. Ben şunu söylemek istiyorum; Çanakkale
Kepez Belediyesi Bülent TURAN olmasa hiç hizmet etmeyecek mi bu vatandaşa? Yani bir tane de

şeyi siz yapın yahu. Getirin bir şeyi yapın diye uğraşıyoruz başka bir derdimiz yok. Vatandaşa hizmet
gitsin diye uğraşıyoruz.

BİROL ARSLAN: Bitti mi? Beni iyi dinle. Tabi Kürşat kardeşim dönem dönem yaptığın şovlanna
gülüp geçiyorum. Gençliğine veriyorum. Bazen de senin yüziine diyorum ki; Kürşat bak seni

kullanıyorlar. Dolduruşa getiriyorlar. Bu dolduruşa gelme, aklını kullan diyorum. Seni dönem dönem

de bilgilendirmeye çalışıyorum. Sana o gaz verenler var ya, o sana gaz verenler belediyenin hisselerini
satan, sahildeki belediyenin bütiin mülklerini beş yiiz liraya, bin liraya, iki bin liraya hani İbrahim

Bey'in bütçede az önce hiçbir geliri yok mu diye sorduğu. Sana gaz verenler, akıl verenler belediyenin
mülklerini beş ytiz liraya, bin liraya, iki bin liraya, üç bin liraya kiralayıp, bedavaya peşkeş çekip,
akşamlan da bedavaya yiyip, içip zıkkrmlandılar. Belediyeyi, bütçeyi onlar batırdı. Bitireyim cevabını
ver. Bu sana gaz verenlerin aklına uyma. Diyorsan ki yahu başkan ben kimsenin aklı ile hareket

etmiyorum, şunu da söyleyeyim sana; bu sana gaz verenler var ya yamuk cetvel doğru çizmez
kardeşim. Sana o gaz verenler yamuk insanlar, Yamuk ceWel doğru çizmez. Diyorsan ki ben

başkanım, ben kendi aklım ile gidiyorum. Onlann akhna ihtiyacım yok diyorsan da vallahi bu kadar

ülkede esnafin hali bu haldeyken, emekli, şu anda yetmiş yaşındaki insanlar pazarda pazarcılık
yaptyorsa, domates-biber satıyors4 esnaf BAĞ-KUR'unu ödeyemiyorsa, çalışan ay sonunu
getiremiyors4 ekonomi yerlerde bu haldeyse daha siz bu kadar bunu zeytinyağı gibi üste çıkıp da bize
burada Kepez siyaseti yapmanızı vallahi şaşınyorrrm. Yahu arkadaş bir kere 2024 yılında sokak

hayvanlan yasası değişti. Biliyor musun? Biliyorsun. Peki, Çanakkale Belediyesinin yeni bir tane,

şimdi yapmaya çalıştığı, ihale ettiği hayvan barınağı tesisi var. İhale oldu, biliyor musun bunu? Yeni.
Nereden aldı hayvan bannağının yerini? Nihan Hanım nereden aldı?

NiHAN YILMAZ: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Ormandan aldı ve şu anda Nihan Hanım yaptığımız ornan görüşmelerini
anlatınız. Hani diyor ya Beyefendi ormandan alamazsın diyor.

NİHAN YILMAZ: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Ve ayrıca. ..
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ERKAN rÜnŞlr nnl(İnK: Aynı şeyi söylüyorsunuz. Saraycık'taki yeri söylüyorsunuz.

NiHAN YILMAZ: Bilgi verdi.

ERKAN rÜnŞlr ERTtJRK: Tamam nerede?

NİHAN YILMAZ: Bilgi verdi.

ERKAI\ KÜRŞAT ERTÜRK: Daha yeriniz belli değil yani. Ben yerinizi söyleyeyim hem ögrenmiş
olursunuz.

BİROL ARSLAN: Canım kardeşim bak, Kürşat Bey vallahi kendine güldiirüyorsun.

ERKAIY KÜRŞAT ERTÜRK: Siz gü|ebilirsiniz, problem değil.

BiRoL ARSLAN: Aklınca müatefet ettiğini, ucuz, buyurun bulurun.

ERKAN KÜRŞAT ERTtJRK: Şimdi bizim bugiine kadar hiçbir zaman yalan söylemediğimizi Kepez
halkı biliyor zaten. Biz ne artırdık ne azalttık. Her şeyi direkt söyltlyoruz. Şimdi, ben kimseye yalan

söylemedim. Yani şöyle, öncelikle sizin akıl verdiğiniz, ben isim vermediğiniz için çok
anlayamıyorum kimi kast ettiğinizi, sonradan anladım. O satanlarla, sattığını iddia ettiğiniz insanlarla

tabi o sizin iddianız, ben bilmiyorum o dönemde mecliste değildim. Siz belde başkanıydınız.

BİROL ARSLAN: Bak gelme gaz1 gelme gaza. Yiıe seni kullanacaklar, atacaklar. Seni bir belde

başkanı bile yapmadılar bak bunu unutrna. Yine seni kullanacaklar.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Benim kimseyle işim yok. Ben her zaman doğru bildiğim yolda
yüİüriım.

BİROL ARSLAN: Tebrik ederim. Doğru olduğu si.İrece her zaman baş tacısın.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: O dönem siz belde başkanıydınız. Değil mi oralaı kiraya veıilirken,

satılırken belde başkanıydınrz. Hafta kardeşiniz de halı süa işletiyordu belediyenin orada.

BİROL ARSLANı Ne alaka, bunun-la bunun ne alakası var. Kardeşimi niye sokuyorsun devreye

yahu?

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Verdiler, ettiler diyorsunuz ya kime verdiler acaba, niye verdiler. Siz
de belde başkanıydınrz niye karşı çıkmadınız? Çok girmeyin o toplara, boş verin. Onlaı geçmiş gitmiş.

BiRoL ARSLAN: Bak çirkin siyaset yapıyorsun.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Ben kimseyi savü]muyonım ama kimseden de akıl almıyorum. Çirkin
siyaset de yapmıyorum. Siz bir ithamda bulundunuz ben de cevabrnı veriyorum. Belde başkanıydınız

niye karşı çıkmadınız. Onun haricinde biz bu hayvanlar ile ilgili gerçekten elimizden geleni yapmaya

burada söztinü veriyorum.

BiRoL AR§LAN: Tamam, teşekkiir ederim.

ERKAN rÜnŞır ERTÜRK: Hani bir yeıe gitmek, görüşülmek gerekiyorsa. Ben sadece eleştiri

yapıyorrım. Bir yıldır oturduk hiçbir şey yapmadık. Bunun eleştirisini yapıyorum.

BİR9L ARSLAN: Bir yıldır sen, bir yıldır bizim, bir yıldır İller Bankası paylanndaıı gelen düşüşten

iğimizi az önce de ifade ettim
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zengin bir ülke değil. Çanakkale bir tane hayvan bannağı yapsın, Kepez bir tane halvan barınağı
yapsın, öbtir tarafta bütün ilçeler bir hayvan bannağı yapsın. Bu kadar zengin değiliz. Bugüne kadar
biz burasını kullandık. Evet, teşekkiir ediyoruz Çanakkale Belediyesi'ne. Ayrıca bilmeni isterim, birlik
kuruluyor şimdi. Biliyor musun onu? Bravo. Birlik arkadaşlar, tüm Çanakkale'deki belde, ilçe ve
vilayet belediyeleri ve Özel İdare olmak üzere bir birlik kurulacak. O birlik bir tane btlyfü bir belki tek
kalem bir hayvan bannağı yapacak. Bununla ilgili de zaten çok kısa bir siire, bir ay içinde Sayın Vali
btltiin belediye başkanlarını toplanttya davet edecek ve oradan karar verilecek. Eğer birlik kurulursa

zaten büyfü bir devlet bir alan tahsis edecek. O tahsise de gelip o hayvan barınağınr koyacağız.

NiHAN YILMAZ: Bilgi verdi.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Yetmiş iki.

BİROL ARSLAN: Bravo Kürşat Bey, yetmiş iki. Yetmiş iki kere maşallah size. Bunu bu kadar böyle
popülist yapmaya, yani siyaset yapmaya değer mi A|lü aşkına? Altı üstü bir tane hal.van barınağını
konuşuyoruz. Yok bir yıl önce yapmtş.

ERKAN KÜRŞAT ERTtIRK: Hayvanlar bir...

BiRoL ARSLAN: Tamam.

ERKAN KÜRŞAT ERTtIRK: Yani bunlan insan vicdan el vermiyor.

BİROL ARSLAN: Ay ay ay! Ne kadar vicdanlı. Biz vicdansızız ya. Bulurun İbrahim Bey. Tamam,

kapattık.

i9RAHİNI yÜK§EL cör»nNİz: Başkanım, bu konuşmada, Veteriner İşleri Nihan Hanım'ın

çalışmalannı takip ediyorum. Son yasa değişikliğiyle 2028'de kurulması zorunluydu. Bununla ilgili
bannak kurulmasıyla ilgili çabalann biraz daha hızlandınlması. Bunun sebebini de söyleyeyim. Biz
konum itibariyle olarak köylere daha yakın bir beldeyiz. Biz Çanakkale'deki, Çanakkale'ye yakın bir

tane köy var atna bizim buraya yakın köy sayısı fazla. Artı yazın burada hayvan severlere de

sesleniyorum. Hayvanlarrnı getirip Güzelyalı'da, Dardanos'ta bırakıp da geri götürmeyen hayvan

severler de duysunlar. Onlar da dönüp dolaşıp bizim Kepez'imize geliyorlar. Çevre yerdeki başıboş

halnıanlar çoğalıp bize geüyor. Ve bu yiizden bizim Çanakkale'den ziyade buna biraz daha özen

gösterip hızlandlnrsanız...

BİROL ARSLAI\: Arkadaşlar, bu konuyu daha fazla uzatmayalım.

innluİı.r yÜKsEL cÖrnnxİz: Başkanrm da bu konuda hızlandıracağına bize söz verirse bu

konuyu kapatalım derim.

BİRQL AR§LAN: Sevgili kardeşim bak, bir ay içinde Vali Bey zaten birlikle ilgili bizi toplayacak.

Oradan çıkacak karara göre hareket edecek. Biz sadece offto record, Nihan Hanrm Veterinerlik İşleri

Müdiırlüğü kurulduktan sonra biz bunu değerlendirdik ve dedik ki taleplerimizi onu söyledik. Vay
efendim, işte alamazsın d4 alırsın da. Bak nerelere geldi konu. Konuyu kapattık Abbas Bey. Hadi

bakalım oylamaya geçiyoruz. Yeter tamam. Yeter. Fazla birbirimizi incitmeyelim. Gündemimizin

üçüncü maddesi. Çanakkale Belediyesi Sokak Hayvanları Bakım ve Rehabilitasyon Merkezi'nin ortak

kullanım protokolü için Belediye Başkanı'na imza yetkisi verilmesini kabul edenler? Oy birliğiyle

kabul edilmiştir. Kardeşim niye bu kadar uzatıyorsunuz ya? Madem kabul edeceksiniz. Allah Allah.

Hadi. Tamam. Kavga yok, dövüşe devam. Gifuıdem dört, Belediyemizin yeni yapacağl yatırım ve
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ödemelerin finansmannda kullanrlmak amacıyla kedi kullanılması hususunun görüşülmesi. Buyurun
lütfen.

özcÜn xowNCU: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Evet, rakamrmrz nedir? Yansıya verebiliyor muyuz onu da?

özcün rowNCUı Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: 2025 yılında elli altı milyon liralık kredi kullanabilecek limitimiz var. Doğru mu?

özcün rowNCU: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Bunun yirmi milyon lirasıru kulland* mı?

özcün xowNCU: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Şu anda da kalan bakiyeyi kullaıımak üzere yetki istiyoruz. Evet.

özcÜn xowNCUı Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Var mı arkadaşlar? Bulurun İbrahim Bey.

İnnarrİll yÜXSBl, cÖx»nxİz: Başkanım, Belediye Meclisi'nin görev ve yetkileri l.
maddesinde stratejik plan ve yatırım ve çalışma programlarını, belediye faaliyetlerini ve personel

performans ölçülerini görüşmek ve kabul etmektir. Bu maddeye göre bu stratejik plan ve yatınmın

kedi olarak mecliste değerlendirilmesi gerekir. Burada bu açıklamayı, krediyi neye göre istiyoruz

veya bunu bir tartışmasını siz yapıp önerge olarak getiriyorsunuz. Bunun bir ön görüşmesi veya

çalışma komisyonundan geçip...

BİROL ARSLAN: Meclis giindeminde var, önerge konuşmuyoruz. Gelip sorsaydın kardeşim.

isRAHİNr yÜKsEL cÖxnBxİz: Meclis gündeminde var da bu burada ben çoğunluk bende, ben

onaylayacağım anlayışıyla yaptığınrz için bunu kabul etmiyorum.

BİROL ARSLAN: Hadi bırak ya, ucuz ucuz şey yaplyorsun. Hadi geç, geç. Konuş, konuş. Tamam

etmezsen etme. Hadi. Başka var mı? Oylamaya geçiyoruz. Giindemimizin dördüncü maddesi,

belediyemizin yeni yapacağı yatırım ve ödemelerin finansmanında kullanılmak amacıyla kredi

kullanılmasını kabul edenler? Sayalım lütfen.

SİBEL ÇALGIN YASAı Bilgi verdi

BİROL ARSLAN: on bir kabul. Reddedenler?

siBEL ÇALGIN YASA: Bilgi verdi

BİROL ARSLAN: Beş ret. Gündemimizin dördiincü maddesi oy çokluğu ile kabul edilmiştir.

Giindemimizin beşinci maddesi. Mülkiyeti belediyemize ait olan pafta Hl6Cl9A2A506 ada 2 paıselde

bulunan emsale konu toplam inşaat a|anı 2428,21 metrekare olan ticarethane alanı niteliğindeki

taşınmazın ve pafta Ht6Cl4D4C550 ada 6 parselde bulunan toplam emsale konu inşaat alanı 4012,22

metrekare olan ticari alan niteliğindeki taşınmazın satışlarının yapılabilmesi, kat karşılığı verilebilmesi,

gelir paylaşımı usulü değerlendirilebilmesi velveya arsa payı üzerinden satışı için Belediye Başkanı'na

ve belediye encümenine yetki verilmesi hususunun görüşülmesi. Bulurun lütfen.
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ÖzcÜn xowNCU: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Evet, görüş beyan etmek isteyen arkadaşım? Buyurun Samet Bey.

SAMET ÖZEL: Sayın Başkanım, nakde çok mu ihtiyacımız var? Hem kredi çekiyoruz hem de

satılığa çıkartıyoruz yerlerimizi. Acil nakit ihtiyaçlanmız mı var? Gerekçesini anlatabilir misiniz?

BİROL AR§LAN: Tam da öyle dediğin gibi. Evet, aynen. Evet buyurun İbrahim Bey.

SAMET ÖZEL: Yatırım konusu duymak isteriz sizden. Yani tam olarak neye ihtiyacımız var
belediyenin? İşte bir antık bir gelişme mi?

BiRoL ARSLAN: Var, evet.

İnn*rİll yÜxSnl CÖxoBlvİz: Başkanrm bu dokuz yüz milyonluk bütçe içerisinde, iki yüz
milyon bütçeyi de denkleştirmek için geçen yldan beri ısrarla satış yapmak istiyorsunuz bunu. Bu
satışın gelecek konuda daha önce şeffaf olarak anlaşmıştık. Sizi samimiyetsiz bulduğumuzu geçen

önergede de reddedip meclisi terk ettiğimiz giindemde de buna benzer bir konuşma olmuştu.

BİROL ARSLAN: Terk etmeseydin, dinleseydin İbrahim Bey.

İnnlrrİlvl yÜ«snl, GÖKDENİZ: Biz artık sizin samimi olduğunuza inanmıyoruz. Buradan

ge|ecek olan parayı Kepez için diizenli ve yatı.rrm olarak kullanacağıruza inanmıyorum.

BİROL ARSLAN: Ben de senin samimi olduğuna inanmıyorum. Kale arkasında farklı konuşup

burada eline mikrofonu aldığın zaman farklı konuşuyorsun. Dürüst ol.

İnnerrİnl yÜxSBl cÖxnBNİz: Evet, doğrudur. Ve siz bu kredi ve satış yetkisini

getirmeyecektiniz.

BİROL ARSLAN: Ne demek getirmeyecektiniz. Senden izin mi alacakım?

DAVUT YALÇINı Senden izin alacaktık herhalde.

BiRoL ARSLAN: Bitirsin, bitirsin.

İnnerrİıvı yÜxsBr, cÖxoExİz: Bu para ile ne yapmak istiyorsunuz? Kendinize milletvekilliği
yolunu mu açacaksınız?

BİROL ARSLAN: Ne yapacağım biliyor musun? Sahilde yer ahp beş yflz liraya, bin liraya kiraya

verip yat alacağım kendime.

İnn*rİıu yÜ«snı, cÖxnrNİz: Millewekili otmak için bunu yatırım finansmanı olarak mı

kullanacaksınrz?

ABBAS BOZKURT: Başkanım söz alabilir miyim?

BiRoL ARSLAN: Evet Abbas Bey buyurun.

ABBAS BOZKURT: Başkanım, özellikle İbıahim Bey ve diğer AKP'li Kürşat Bey... Konu
başladığından beri...

İsRAHİıvİ yÜxsEl GöKDENiZ: Adaıet ve Kalkınma Partisi der misin? AKP deme.

ABBAS BOZKURT: AKP
,/

'li İbrahim Bey, özellikle saygıya davet ediyorum sizi.
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İnurrİıvr yÜxspı, cÖrnnrıİz: Partimizin ismini diizgiin söyle.

BİROL ARSLAN: Tamam ben düzelteyim Adalet ve Kalkınma Partisi. Tarnam devam edelim.

ABBAS BOZKURT: Bir topluma ve başkana karşı nasıl konuşulacağınr bir de kurumdan
geliyorsunuz siz bu şekilde bu kahve konuşmalannı lütfen artık keselirn.

BİROL ARSLAN: Kampa girdiler bugtin için hazırlandılar.

ABBAS BOZKURT: Artı belediyenin görevi nedir? Halkına hizmet etmektir başkanım. Belediye, bir
devletimiz bile dış borçlanma yaparken carılı yayınlarda sağda solda nereden para getirmek için,
Ttirkiye'ye yatınm yapmak için nerelerden para bulmaya çalışıyor. Bir belediyenin ve belediye
başkanının da bir yer satması veya ödemeleri yapabilınesi için...

BİROL ARSLAN: Peki ben o ci,imleyi hemen tamamlayayım. Değerli kamuoyu, biz yapacağımız,

Kepez'in en önemli sorunlarına buradan, çiinkü aük bizim, bizim bu su sorununu çözmemiz için adım

atrnamız gerekiyor. Ben detay bilgileri, zamarıı geldiği zaman kamuoyuyla paylaşınm. Şu anda yetki

alıyoruz. Oradan gelecek olan parayla da su sorununu çözeceğiz. Tamam mı? Mutlu oldun mu Samet?

rrİr,el, llnnİÇ GÜR: Başkanım bir söz hakkı olabilir mi?

BİROL ARSLAN; Peki ben sana sorabilir miyim? Bu ülkede yirmi üç yıldır iktidardasınız. Bak,

bravo. Cumhuriyetin ti,im kazanrmlannı. . .

lrİ1,1l llnnİÇ GÜR: Buüurun, yirmi iki yıl boyunca satllan büttln yerlerin tam listesi.

BiRoL ARSLAN: Ne kadar yerli ve milli fabrika varsa hepsini sattmız kardeşim. Ve o paraları da

çarçur ettiniz. Ben bugüne kadar altı buçuk yıldır belediye başkanıyrm. Daha bana emanet edilen bir

delikli kuruşu bile hırsızlara kaptırmadım. Kepez Belediyesinin bir kuruşunu bile kendi namusum gibi

muhafaza ettim. Zamanı geldiği zaman da kaç liraya sattrğlmızı, hangi usul ile sathğmızı ve bunun

kaçılığında Kepez'in hangi sorununun çözdüğiimüzü kamuo}ı]na paylaşırım, merak etmeyin. Peki siz,

buyurun.

İsRAHİM yÜKsEL cÖxonNİz: Başkanrn bir şey satmadım derken şu ana kadar Kepez'in bütün

gelen bütçesinin iki yüz doksan iki milyonunu hizmet birliğine aktardınız.

BiRoL ARSLAN: Ne? Hizmet birliğine mi?

İnnA,lrİllr yÜXsrl, CÖ«nnXİz: Hizmet Gruplan, Hizmet Gruplanna aktardrnız.

BİROL ARSLAN: Hizmet Gruplan ne iş yapıyor İbrahim Bey? Batıyorsun yahu hiçbir şeyden
haberin yok, konuşuyorsun.

isRAHiıu yüKsEL cöxınxiz: Ben çok iyi biliyorum.

BiRoL ARSLAN: Ne yapıyor Hizmet Gruplan?

isRAHiIu yÜKsEL cÖrorxİz: çok iyi biliyorum. Ne kadar para aktardınız, arka bahçeniz

yaptığmrzı, ben her şeyi biliyorum.

BiRoL ARSLAN: Anlat, elinde mikrofon, anlat. Anlat bakalım neymiş.

İnnırrİvl yÜxsnl GÖKDENİZ: Hizmet Gruplanru beş kişi ile yönetiyorsunuz ve Kepez
Hizmet Grup
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satmıyorsunuz ama bunların işletilmesini Hizmet Gruplarına veriyorsunuz. Bu Hizmet Gruplarının
gelirleri ne oluyor?

BİROL ARSLAN: Tamam, cevaplıyorum bak.

İnnllrİlll YÜKSEL GÖKDENİZ: o zaman tek tek gidelim, cevaplayın.

BİROL ARSLAN: Tamam, değerli kamuoyu, İbrahim kardeşim bak Hizmet Grupları belediyenin
taşeron işçilerini belediyeye çalıştıran, tüm belediyelerde olduğu gibi bütün belediyelerin taşeron

işçileri belediyelerin şirketleri tarafından fatura edilir ve belediye işçilerinin, bakın memur artı kadrolu
işçileri belediye öder ama taşeron işçileri de Hizmet Gruplan öder. Oradaki belediye şirketinin üç tane

yönetim kurulu üyesi vardır. Onlar yönetiyordur. Vallahi de billahi de tillüi de onlann iç işlerine hiç
kanşmamrşımdır.

İnnarrİı,ı yÜ«snı, GÖKDENİZ: Neden kanşmıyorsunuz başkanım? Oranın bütiin bütçesi

belediye bütçesinden gidiyor. Belediyenin öz kaynaklannı kullandınyorsunuz ve oraya ben

kanşmıyorum diyorsunuz.

BiRoL ARSLAN: Yahu İbrüim boyıe, ya tamam anlat sen ben gülüyorum sana.

İnnarrİlvl yÜxSnl, CÖr»nxİz: Halk Kafe'yi işletiyorlar, Halk Kafe'yi de satıp o hizmet
gruplanndaki hissedarlara mı dağıtacaksınız bunu? O yüzden mi bütiln hepsini Hizmet Gruplanna

aktanyorsunuz?

BİROL ARSLAN: Sen Halk Kafe'nin marka değeri ne kadar biliyor musun? Senin cehaletin Halk
Kafe'nin kurumsal değerini ölçmeye yetmez.

İnnlrrİu YÜKSEL CÖXDBNİZ: Siz bana hakaret etmeyin, ben size hakaret etmiyorum.

BİROL ARSLAN: Sen çiinkü şu anda haddini aşıyorsrın ve bunları hak ediyorsun. Sen Halk Kafe'nin
marka değerini biliyor musun?

İnn*rİ*l YÜKSEL GÖKDENİZ: Ama sen tiim paıayı Himıet Gruplanna aktanrken Kepez

halkrnın bundan haberi var mı?

BİROL ARSLAN: Hizmet Gruplarının bütçesinden daha fazla Halk Kafe'nin marka değeri.

innlrrill yüxSnr, CÖ«DBMZ: Sen arka bahçen yapıyorsun orayı.

BİROL ARSLAN: Ne arka bahçesi? Yapacağım tabi. Halkıma ben orada on liraya çay içiriyorum
biliyor musun sen?

innlrriu YüKSEL GöKDENİZ: Bütün haıcamalan oraya yapıyorsun.

BİROL ARSLAN: Git bakalım yan taıafındaki özel işletmede kaç lira çay.

İBRAHİü}ü yÜKsEL cÖxonxİz: Hizmet Grupları zarar ediyorsa niye karışmıyorsun o zaman?

BİROL ARSLAN: Ne zarar etmesinden bahsediyorsun sen. Neden zarar ediyor? Arkadaşlar tamam.

Beş kişi ile yönetiyormuşuz. Nerede yönetiyoruz beş kişi ile.

innqrıiııl yüKsEL cöxıpxiz: Biliyoruz onları.

BİRoL ARSLAN: Söyle, mikrofon senin işte buyur söyle.

3
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İnnllrİU YÜXSnl, CÖXnnllİZ: Biliyoruz. Abbas Bey sen de söze atılırken onlann satışlannda
aracılık eden, pazarlık eden sensin.

BİROL ARSLAN: Evet, gündemimizin beşinci maddesini oylamaya geçiyorum. Gündemimizin
beşinci maddesini kabul edenler? Sayalım lütfen.

siBEL ÇALGIN YASA: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: On bir kabul, reddedenler? Beş ret. Gtindemimizin beşinci maddesi oy çokluğu ile
kabul edilmiştir. Giindemimizin altıncı maddesi, belediyemiz meclisinin 2025 yı|ı haziran ayında
yapacağı toplantı tarihinin beliılenmesi hususunun göri§ülmesi. Buyurun lütfen.

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Evet, öneriniz nedir?

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Evet bayram haftası o yüzden on beşe aldık. Belki programları da ona göre

pazaıtesi giinü öyle düşündiik. Var mr bir öneriniz? Var mı Samet Bey?

SAMET ÖzEL: Yok, hayır.

BİROL ARSLAN: Peki o halde giindemimizin altıncı maddesi, belediyemiz meclisinin 2025 yıh
haziran ayında yapacağımz toplantının, 2 Haziran Pazartesi gihü saat 15:00'de Turhan Mildon
Tesislerinde yapılmasını kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir, teşekkiiı ederim. Önerge bir.

Dawt Bey önergeleri verir misiniz? Evet önerge birde biliyorsunuz görev pasaportu konusunda bir şey
vaıdr, Davut Bey bizim grup adına sizlerle görüştii. Görev pasaportu almak isteyen arkadaşlarımız

kardeş şehir ile alakalı Sayın Abbas BOZKURT, Sayın Burçin SOYSAL, Sayn Cansu Hüryaz

ÖZTÜRK, Sayn Davut YALÇIN, Sayın Duygu ÜNAL, Sayın Erkan Kürşat ERTÜRK, Sayın Hilal
MERİÇ GÜR, Sayın Murat TURGUTALP, Sayın Orhan YILDIRIM, Sayın Recep AYMAZ, Sayın

Samet ÖZEL ve aileleri i|e 0l .07 .2025-0| .09.2025 tarihleri arasında belediyemizi temsilen kardeş

kentlere gitmek istiyor arkadaşlaı. Var mı bu konuda görüş beyan etmek isteyen arkadaşım? O halde

oylamaya geçiyorum. Önerge bir, okuduğum şekli ile tiim meclis üyelerimiz ve ailelerine görev

pasaportu verilmesini kabul edenler? Önerge bir oy birliği ile kabul edilmiştir. Önerge iki, evet önerge

iki bu sabah geldi. Aldık bunu. Bir, yapılan, daha önce yapılan, 2010 yılında yapılan bir imar

uygulaması ile ilgili bir mahkemelik bir durumumuz vaı. Karşı taraftaki toprak sahibi avukatının bir

talebi var. Uzun okuyalım mı, ekrana verebiliyor musunuz? Ekranda şu anda görüyorsunuz. Bunu

zaten şu anda bizim İmar Komisyonuna sevk etmemiz gerekiyor. Okuyayım mı uzun, gerek var mı?

Yok. Önerge iki imar komisyonuna sevkini kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir, teşekkür

ederim. Bir son anda gelen dilekçemiz, önerge üç. Arkadaşlar daha önce aile ile ben de görüşmüştüm.

Bir hemşerimizin Türkiye'de bir rahatsızlığı var. O rahatsızlığı i|e ilgili valilikten onay almışlar ve tüm

belediyeler meclis kararları ile bu aileye ekonomik deslek oluyorlar. Ve ailenin bizden de, Kepez

Belediyesinden de böyle bir destek talebi var. Hatta mütemelen Perşembe akşamı da ben, dilekçe

sahibi arkadaşımız herhalde aynlrnış. Allah hiç kimseye böyle bir evlat acısr vermesin. Küçük

evladının yurt dışında tedavisi ile ilgili bir kampanya. Valilik onaylı. Bu kampanya ile ilgili son

saniyede dilekçe geldi. Konuşalım mı? Yaralamayahm ve kapatalrm. Evet AKP Grubu lütfen bu

konudaki görüşüniizü ifade ediniz.

İtuuİırr yÜxsnı. cÖx»nxİz: Uygundur başkarum.
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BİRoL ARSLAN: Uygundur. CHP Grubu?

NEJDET UÇAR: Ne gerekiyorsa yapılsın başkanım.

BİROL ARSLAN: Peki, teşekkiir ederim arkadaşlar. Belediyemiz bütçesinden ailenin, valiliğin
onaylı resmi hesabrna yüz bin lira yardım yapılmasını kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir,
teşekkilı ederim. Allah yawrımuza sağlık versin. Yurt dışında bir tedavi siiıeci onu bekliyor. İnşallü
bu tedavi sonucu başan ile dönecek ve çocuğumuz yine sağhğına kaıuşacak. Ben her iki gruba da

teşekkü ediyorum duyarlı davranrşlan için. Evet şimdi meclisimizi kapatıyorum.

ERKAN KÜRŞAT ERTtİRK: Konuşacaksak kapatmayalım.

BİROL ARSLAN: Ama bundan sonraki konuşmalan bakın bu konuşmaların meclis şeyine girmesi

çok uygun değil. Görüşelim, konuşalım, ttim duygulannı ifade et ama meclis tutanaklanna bunu tarihe

bir şey bırakmayalım. Ben bunu kurumsal kimliğimize yakıştıramam kardeşim. Meclisimizi kapattık

02.05.2025

^6, Duygu UNAL

Meclis katibi

Davut YALÇIN

\

Birol

B aşkanı
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